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P R O T O K Ó Ł Nr XXII/17 

z obrad XXII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się w dniu 25 maja 2017 r. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokółu z obrad XX Sesji Rady Gminy. 

4. Przyjęcie protokółu z obrad XXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 

7. Pytania do zaproszonych gości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Stara Biała dla 

jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Brwilnie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2017 – 2025. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2017 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stara Biała. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Nowe 
Proboszczewice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                          

w mieszkaniach chronionych i ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom 

tego pozbawionym, w tym osobom bezdomnym. 

17. Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag zgłoszonych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Stara Biała oraz prognozy oddziaływania na środowisko, 

nieuwzględnionych przez Wójta Gminy Stara Biała. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stara Biała. 

19. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2016 dla Gminy Stara 
Biała. 

20. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
21. Zapytania i wolne wnioski. 

22. Zakończenie obrad.     
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XXII Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
Rozpoczęła się o godz. 9.00 i zakończyła o godz. 13.00. 

Listy obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodniczący Rady Gminy. 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta 
wraz z pracownikami Urzędu Gminy, sołtysów oraz zaproszonych gości w tym Panią 
Magdalenę Tomasińską Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej. 

 
Ad. 2.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 
Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”) przyjęła 
zaproponowany porządek obrad, który odczytał: 
  
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokółu z obrad XX Sesji Rady Gminy. 

4. Przyjęcie protokółu z obrad XXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 

7. Pytania do zaproszonych gości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Stara Biała dla 

jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Brwilnie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2017 – 2025. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2017 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stara Biała. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Nowe 
Proboszczewice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                         

w mieszkaniach chronionych i ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom 

tego pozbawionym, w tym osobom bezdomnym. 

17. Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag zgłoszonych do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Stara Biała oraz prognozy oddziaływania na środowisko, 

nieuwzględnionych przez Wójta Gminy Stara Biała. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stara Biała. 

19. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2016 dla Gminy Stara 
Biała. 

20. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
21. Zapytania i wolne wnioski. 

22. Zakończenie obrad.     

 
   
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokółu z posiedzenia XX Sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia sesji 
radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokółu. Sam zaś zwrócił uwagę, aby poprawić dwie 
„literówki”, następnie poddał pod głosowanie projekt protokółu z sesji. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z XX Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 
(15 głosów „za”). 
 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokółu z posiedzenia XXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do 
rozpoczęcia sesji radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokółu, wobec czego poddał pod 
głosowanie projekt protokółu z sesji. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z XXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy przyjęto 
jednogłośnie (15 głosów „za”). 
 
 
Ad. 5. 
Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami. 
1. Poinformował, że została podpisana umowa na dostawę energii elektrycznej, która będzie 

obowiązywała od 1 lipca 2017r. do 31 grudnia 2018r. Dostawcą będzie firma Novum S.A. 
Cena za kilowatogodzinę będzie minimalnie niższa. 
W przypadku oświetlenia ulicznego – 6 punktów – dostawcą jest firma Energa Obrót S.A.. 
Cena jest nieco wyższa od obecnie obowiązującej. 
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Do grupy zakupowej Urzędu Gminy Stara Biała należą wszystkie jego jednostki 
organizacyjne oraz 6 jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej. 
 

2. Informacje o prowadzonych inwestycjach: 

 Poinformował, że jest problem ze znalezieniem wykonawców na opracowanie projektów 
technicznych tych dróg, które są zapisane do wykonania w budżecie Gminy na 2018 r.  

W wyniku przetargu została podpisana umowa na projektowanie ul. Wspólnej w Mańkowie, 
ul. Lawendowej na granicy miejscowości Brwilno i Maszewo oraz ul. Bukowej w Maszewie 
Dużym.  
Na pozostałe zadania nie było ofert bądź były wadliwe i musiały zostać odrzucone.  
W zeszłym tygodniu został ogłoszony kolejny przetarg w którym złożono dwie oferty: 

-  na projektowanie drogi wewnętrznej w miejscowości Miłodróż, 
-  na projektowanie drogi wewnętrznej w miejscowości Kobierniki, tj. w lewo w kierunku 
lasu 

Nie została złożona żadna oferta na projektowanie: 
-  ulic: Irysowej, Szacherskiego, Konopnickiej, części ul. Mazowieckiego w Nowych 
Proboszczewicach oraz ul. Hermana w Nowych Proboszczewicach i Starych 
Proboszczewicach, 
-  drogi gminnej nr 291320W w Kobiernikach, 
-  drogi gminnej nr 291307W Nowe Bronowo - Bronowo-Zalesie, 
-  drogi gminnej nr 291326W  Bronowo-Zalesie – Nowe Trzepowo, 
-  drogi wewnętrznej w miejscowości Nowe Trzepowo (droga na terenach kolei) 
-  drogi wewnętrznej w miejscowości Ogorzelice 
-  części drogi wewnętrznej w miejscowości Stara Biała 

Zostanie ogłoszony kolejny przetarg, do którego, na tyle ile jest to możliwe, zostaną 
zmodyfikowane warunki. 

 W maju została podpisana umowa ze Starostwem Powiatowym w Płocku na 
dofinansowanie zakupu sprzętu dla jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej, tj. OSP                  
w Proboszczewicach i OSP w Wyszynie. 

 Według wcześniejszych uzgodnień, zostały zamówione tablice informacyjne i ławki.                 
W niedługim czasie zostaną zamontowane. 

 W najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na budowę ul. Weneckiej                               
w miejscowości Brwilno. 

 Czekamy na pozwolenie budowy drogi wewnętrznej w miejscowości Mańkowo, tj. przy 
hurtowni płytek. 

 W niedługim czasie będziemy występować do Starostwa Powiatowego w Płocku                          
o pozwolenie na budowę: ul. Sosnowej, ul. Agrestowej, ul. Morelowej oraz ul. Bukowej 
w miejscowości Maszewo Duże. 

 Został zakończony remont drogi do oczyszczalni ścieków w miejscowości Maszewo. 

 Przeprojektowanie kanalizacji deszczowej w miejscowości Maszewo w tzw. Gęstej Wsi 
jest na końcowym etapie. Za chwilę będziemy występować o pozwolenie zamienne                    
i zostanie ogłoszony przetarg na budowę drogi. 

 Złożony wniosek dot. fotowoltaiki nie został zakwalifikowany na dofinansowanie. 

 Lokalny Program Rewitalizacji Gminy Stara Biała na lata 2017 – 2020” został wpisany 
do wykazu Wojewódzkiego. Został zaakceptowany przez zarząd jako zgodny z prawem. 

W związku z tym został złożony wniosek do RPOWM o dofinansowanie naszych zadań 

zapisanych w Programie. 

 W trakcie przygotowywania jest dokumentacja dot. zagospodarowania terenu                            
z elementami placu zabaw w miejscowości Brwilno. 

 Dobiega końca zagospodarowanie terenu przy projektowanej świetlicy, przy chodniku                     
w kierunku kościoła. 

 Trwa budowa drogi gminnej Nr 291301W Trzebuń - Dzięgielewo. 

 Trwają prace dot. przebudowy linii energetycznej w drodze gminnej Nr 291329W                        
w  Nowym Trzepowie, tj. łącznik miedzy drogą powiatową a drogą krajową. 
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 Trwa budowa hali sportowej w miejscowości Maszewo Duże. Zostały zamontowane 
dźwigary i za chwilę pojawi się dach. W tej chwili uzgadniane są rodzaje, kolory 
wykładziny, okien i ścian.   

 
 
 
Radny Wiesław Mikołajczyk: 
 Zapytał o plany dot. budowy ul. Jodłowej w Nowych Proboszczewicach. 
Odpowiedź Wójta: 
 Umowa została podpisana, termin jest określony. Niebawem firma powinna ruszyć                         

z budową tej ulicy. 
 

Radna Marianna Stawicka: 
 Zapytała o budowę placu zabaw w Bronowie-Zalesiu. 
Odpowiedź Wójta: 
 Plac jest projektowany. Projekt jest już w 90% wykonany, pozostała jeszcze do rozwiązania 

kwestia parkingu. 
 
 
Ad. 6. 
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych 
w okresie między XX a XXII Sesją Rady Gminy. 
 
Komisja Rewizyjna spotkała się dwa razy. Przewodniczący Komisji Jacek Portalski 
omówił tematykę posiedzeń. 
 
Pierwsze spotkanie odbyło się dnia 26 kwietnia. Tematem  było: 

 Realizacja zadań w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków. 

W sprawach różnych: 

 Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną w sprawie udzielenia wsparcia 
finansowego na zakup nowoczesnej karetki „N” wraz z wyposażeniem dla transportu                      
i ratowania życia noworodków i małych dzieci z terenu miasta Płocka i powiatu płockiego 
oraz powiatów ościennych do szpitali w całej Polsce. 

 
Drugie spotkanie odbyło się dnia 22 maja. Tematem było: 

 Analiza sprawozdania finansowego za 2016 rok. 

 Analiza działalności oraz ocena sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej, Gminnej Biblioteki Publicznej i Gminnego Ośrodka Kultury              
i Sportu. 

W sprawach różnych: 

 Wójt poinformował o projektach uchwał planowanych do podjęcia na najbliższej sesji. 
 
Komisja rewizyjna jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu 
Gminy Stara Biała za rok 2016 i złożyła wniosek do Rady Gminy o udzielenie absolutorium dla 
Wójta Gminy za 2016 rok. 
 
Żaden z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 
Komisja Budżetowa spotkała się dwa razy. Przewodniczący Komisji Marek Moderacki,  
omówił tematykę posiedzeń. 
 
Pierwsze spotkanie odbyło się dnia 11 kwietnia. Tematem było: 

 bieżące utrzymanie dróg ze szczególnym uwzględnieniem utrzymania zimowego. 
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W sprawach różnych : 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię w sprawie udzielenia wsparcia 
finansowego na zakup nowoczesnej karetki „N” wraz z wyposażeniem dla transportu                   
i ratowania życia noworodków i małych dzieci z terenu miasta Płocka i powiatu płockiego 
oraz powiatów ościennych do szpitali w całej Polsce. 

 Wójt poinformował o propozycji nawiązania porozumienia, współpracy międzygminnej                
z Gminą Czarna z powiatu bieszczadzkiego. Komisja poparła pomysł. 

 
Drugie spotkanie odbyło się 23 maja. Tematem było:  

 Analiza sprawozdania finansowego za 2016 rok,  

 Analiza sprawozdania z przebiegu współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi                 
w 2016 roku. 

 Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki                                          
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii w 2016 r. 

W sprawach różnych Wójt: 

 Poinformował o projektach uchwał planowanych do podjęcia na najbliższej sesji. 

 Poinformował o stanie zaawansowania inwestycji prowadzonych na terenie gminy. 
 
Żaden z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 
Komisja Polityki Społecznej spotkała się dwa razy. Przewodniczący Komisji Hubert 
Murawski omówił tematykę posiedzeń. 
 
Pierwsze spotkanie odbyło się 18 kwietnia. Tematem było: 

 Funkcjonowanie transportu zbiorowego na terenie Gminy Stara Biała w tym współpraca              
z KM Płock Sp. z o.o. 

W sprawach różnych: 

 Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną w sprawie udzielenia wsparcia 
finansowego na zakup nowoczesnej karetki „N” wraz z wyposażeniem dla transportu                    
i ratowania życia noworodków i małych dzieci z terenu miasta Płocka i powiatu płockiego 
oraz powiatów ościennych do szpitali w całej Polsce. 

 
Drugie spotkanie odbyło się dnia 16 maja. Tematem było: 

 Analiza sprawozdania finansowego za 2016 rok,  

 Analiza sprawozdania z przebiegu współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi                 
w 2016 roku. 

 Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki                                            
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii w 2016 r. 

W sprawach różnych Wójt: 

 Poinformował o projektach uchwał planowanych do podjęcia na najbliższej sesji. 

 Poinformował o stanie zaawansowania inwestycji prowadzonych na terenie gminy. 
 
Żaden z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania, wobec czego 
Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
Ad. 7. 
Pytania do Prezesa Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” zadali: 
Radny Jan Sieradzki zapytał: 
 Kiedy zostanie usunięta awaria na ul. Mickiewicza w Starych Proboszczewicach. 
Radny Leszek Majczyna: 
 Na jakim etapie są przygotowania do budowy kanalizacji w Ludwikowie. 



7 
 

Sołtys Bronowa-Zalesia Bogdan Jachimowicz: 
 Czy jest możliwość przeniesienia hydrantu w miejscowości Bronowo-Zalesie przy posesji 

nr 45 na przeciwną stronę drogi. 
Mieszkaniec miejscowości Włoczewo - Pan Janusz Wyrzykowski: 
 Zgłosił, że nowy hydrant w miejscowości Włoczewo nie spełnia swojej roli, gdyż nie 

odwadnia podobnie jak poprzedni. Zasugerował, że może to być spowodowane złym 
wykonaniem wymiany hydrantu. 

Odpowiedzi Prezesa Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała”: 
Na pytanie radnego Jana Sieradzkiego: 
 Awaria zostanie naprawiona jak najszybciej.  
Na pytanie radnego Leszka Majczyny: 
 Jesteśmy w trakcie budowy kolektora ciśnieniowego. Planowany termin zakończenia 

budowy to 14 czerwca. Natomiast w dniu jutrzejszym zostanie złożony wniosek o pożyczkę 
do  Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na dalszą 
budowę. 

Na pytanie Sołtysa Bronowa-Zalesia 
 Jest to możliwe do realizacji, ale jest to związane z poniesieniem kosztów. 
Na sugestie Pana Janusza Wyrzykowskiego: 
 Zostanie to sprawdzone. W razie konieczności zostanie zrobiona podsypka umożliwiająca 

odpływ wody. 
 

Przewodniczący Rady zadał pytania Pani Kierownik Posterunku Policji: 
 Czy został powołany nowy Komendant Miejskiej Policji. 
 Podziękował za zabranie samochodu z rowu przy ul. Sienkiewicza w Białej. 
Odpowiedzi: 
 Nadal nie został wybrany Komendanta Miejskiej Policji. 
 Zabranie samochodu z rowu przeciągało się ponieważ procedury stosowane w takich 

przypadkach są bardzo skomplikowane. 
 

Przewodniczący Rady zarządził 15 minutową przerwę. 
Po przerwie wznowił obrady. 
 

Ad. 8. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji                   
z budżetu Gminy Stara Biała dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Brwilnie 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Mariusz Downarowicz wyjaśnił, że wniosek OSP 
Brwilno o udzielenie dotacji na zakup samochodu wynika z tego, że jednostka pozyskała środki 
pieniężne z Fundacji Orlen - Dar Serca, które musi przeznaczyć docelowo na taki zakup. 
Większość środków pieniężnych jest własnych, otrzymanych również od społeczności 
brwileńskiej. 
Wybrany samochód to Fiat Dukato - używany, już wyposażony, gotowy do wyjazdów i działań 
strażackich.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy poprosił Radę Gminy o przychylność w tym temacie                  
i zgodę na częściową dotację na ten cel. 
 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
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Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 188/XXII/17 w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Stara Biała dla 
jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Brwilnie (uchwała w załączeniu do oryginału 
protokółu). 
 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2017 – 2025. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 189/XXII/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stara Biała na lata 2017 – 2025 (uchwała w załączeniu do oryginału protokółu). 
 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na 2017 rok. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił Skarbnik Gminy                
o zabranie głosu. Pani Joanna Turalska wyjaśniła zmiany w budżecie. Omówiła wszystkie 
zmiany po stronie dochodów i wydatków.  
Następnie Przewodniczący Rady poprosił radnych o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 190/XXII/17 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2017 rok 
(uchwała w załączeniu do oryginału protokółu). 
 

Ad. 11. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.  
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie 
głosu w tej sprawie. 
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Radny Leszek Majczyna: 
 Poprosił Wójta o uzasadnienie dla mieszkańców podwyżki cen za wodę oraz informację 

czy jest przewidywana obniżka cen w przyszłym roku. 
Odpowiedź Wójta: 
 Według obowiązujących przepisów Spółka ma obowiązek przedstawić nowe taryfy, a do 

obowiązków Wójta należy aby ten wniosek zweryfikować. Proponowane taryfy były 
analizowane wspólnie z  Prezesem i pracownikiem odpowiedzialnym za sprawy finansowe 
w Spółce. Przy ustalaniu taryf przyjęto zasadę ustalenia ich na optymalnie niskim poziomie 
dla odbiorców usług i równocześnie bezpiecznym dla prawidłowej działalności Spółki przy 
zachowaniu dla niej minimalnego zysku. Jak każda firma Spółka musi mieć dobrą kondycję 
finansową, ponieważ musi inwestować, zaciągać pożyczki bądź kredyty komercyjne. Przy 
czym ten zysk jest na bardzo niskim poziomie. Woda dostarczana odbiorcom z terenu 
gminy Stara Biała produkowana jest przez Spółkę  w trzech Stacjach Uzdatniania Wody 
(Biała, Kobierniki, Stare Proboszczewice), oraz  w części jest zakupywana od Wodociągów 
Płockich Sp. z o.o. Również Ścieki są odprowadzane do oczyszczalni posiadających 
różnych właścicieli. Jeżeli mieszkańcy mieliby płacić mniej za wodę, to spółka musiałaby 
dopłacić do ceny za dostarczaną wodę. 
Cena za wodę powinna ustabilizować się na poziomie 4 zł/m3 , natomiast za odprowadzane 
ścieki na poziomie 5,6 zł/m3. Nie jest przewidywana obniżka cen na przyszłe lata. 
Wójt dodał, że informacja o taryfach zostanie zamieszczona na stronie internetowej Gminy 
dla wiadomości mieszkańców. 

 
Radny Stanisław Antoszkiewicz poparł radnego Leszka Majczynę w sprawie uzasadnienia 
podwyżki cen za wodę. 
 
Przewodniczący Rady poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie i wobec braku dalszych 
wniosków i pytań ze strony radnych poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 1 radny 
                                   „wstrzymało się od głosu” 1 radny 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wystarczającą liczbą głosów (13 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 191/XXII/17 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków (uchwała w załączeniu do 
oryginału protokółu). 

 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                 
w m. Maszewo Duże. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 192/XXII/17 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże (uchwała w 
załączeniu do oryginału protokółu). 
 

Ad. 13. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                 
w m. Stara Biała. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 193/XXII/17 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stara Biała (uchwała                      
w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 

Ad. 14. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Nowe Proboszczewice. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 194/XXII/17 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Nowe 
Proboszczewice (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 

Ad. 15. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Maszewo. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
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Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 195/XXII/17 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 

Ad. 16. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych i ośrodkach wsparcia 
udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w tym osobom bezdomnym. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 196/XXII/17 w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                 
w mieszkaniach chronionych i ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom 
tego pozbawionym, w tym osobom bezdomnym (uchwała w załączeniu do niniejszego 
protokółu). 
 

Ad. 17.  
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali Załącznik 
Nr 4 – Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag zgłoszonych do wyłożonego do 
publicznego wglądu projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Stara Biała oraz prognozy oddziaływania na środowisko, 
nieuwzględnionych przez Wójta Gminy Stara Bała - do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stara Biała. 
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że załącznik zawiera 8 uwag do wyłożonego do 
publicznego wglądu projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Stara Biała wraz z prognozą oddziaływania na środowisko złożonych         
w dniach od 10 sierpnia 2016 r. do 3 października 2016 r. oraz od 15 marca 2017 r. do 5 maja 
2017 r., z czego każda musi zostać osobno odczytana i osobno przegłosowana przez radnych 
o jej nieuwzględnieniu bądź uwzględnieniu w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 
1. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść Uwagi Nr 1 dot. dz. nr 13/1 obr. Brwilno wraz 
z ustaleniami projektu Studium dla nieruchomości, której dotyczy uwaga i rozstrzygnięciem 
Wójta w sprawie rozpatrzenia uwagi wraz z uzasadnieniem.  
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Wójt wyjaśnił i wskazał teren nieruchomości na mapie wywieszonej na ścianie sali 
konferencyjnej w celu zobrazowania i dokładnego przedstawienia sposobu rozpatrzenia 
uwagi. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają pytania do złożonej uwagi. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie Uwagę Nr 1 o jej nieuwzględnienie w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. W glosowaniu nie brał udziału radny 
Sławomir Dąbrowski, który opuścił salę obrad podczas przerwy. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (14 
głosami „za”) nie uwzględniła Uwagi Nr 1 w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 
2. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść Uwagi Nr 2 dot. dz. nr 142/4 obr. Bronowo-
Zalesie wraz z ustaleniami projektu Studium dla nieruchomości, której dotyczy uwaga                             
i rozstrzygnięciem Wójta w sprawie rozpatrzenia uwagi wraz z uzasadnieniem.  

Wójt wyjaśnił i wskazał teren nieruchomości na mapie wywieszonej na ścianie sali 
konferencyjnej w celu zobrazowania i dokładnego przedstawienia sposobu rozpatrzenia 
uwagi. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają pytania do złożonej uwagi. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie Uwagę Nr 2 o jej nieuwzględnienie w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. W glosowaniu nie brał udziału radny 
Sławomir Dąbrowski, który opuścił salę obrad podczas przerwy. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (14 
głosami „za”) nie uwzględniła Uwagi Nr 2 w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 
W tym momencie Radny Sławomir Dąbrowski powrócił na sale obrad. 
 
3. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść Uwagi Nr 3 dot. terenów MN, w szczególności 
dz. nr 18/1, obr. Maszewo nad Wisłą wraz z ustaleniami projektu Studium dla nieruchomości, 
której dotyczy uwaga i rozstrzygnięciem Wójta w sprawie rozpatrzenia uwagi wraz                             
z uzasadnieniem. 

Wójt wyjaśnił i wskazał teren nieruchomości na mapie wywieszonej na ścianie sali 
konferencyjnej w celu zobrazowania i dokładnego przedstawienia sposobu rozpatrzenia 
uwagi. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają pytania do złożonej uwagi. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie Uwagę Nr 3 o jej nieuwzględnienie w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
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W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) nie 
uwzględniła Uwagi Nr 3 w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 
 
4. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść Uwagi Nr 4  dot. dz. nr 78/7 i dz. nr 126/2, 
obr. Trzepowo Nowe wraz z ustaleniami projektu Studium dla nieruchomości, których dotyczy 
uwaga i rozstrzygnięciem Wójta w sprawie rozpatrzenia uwagi wraz z uzasadnieniem. 

Wójt wyjaśnił i wskazał teren nieruchomości na mapie wywieszonej na ścianie sali 
konferencyjnej w celu zobrazowania i dokładnego przedstawienia sposobu rozpatrzenia 
uwagi. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają pytania do złożonej uwagi. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie Uwagę Nr 4 o jej nieuwzględnienie w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) nie 
uwzględniła Uwagi Nr 4 w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 
 
5. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść Uwagi Nr 5 dot. terenów MN, w szczególności 
dz. nr 36/5, obr. Ludwikowo wraz z ustaleniami projektu Studium dla nieruchomości, której 
dotyczy uwaga i rozstrzygnięciem Wójta w sprawie rozpatrzenia uwagi wraz z uzasadnieniem.  

Wójt wyjaśnił i wskazał teren nieruchomości na mapie wywieszonej na ścianie sali 
konferencyjnej w celu zobrazowania i dokładnego przedstawienia sposobu rozpatrzenia 
uwagi. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają pytania do złożonej uwagi. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie Uwagę Nr 5 o jej nieuwzględnienie w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) nie 
uwzględniła Uwagi Nr 5 w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta 
 

6. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść Uwagi Nr 6 dot. terenów MNU,                                      
w szczególności dz. nr 32/5, obr. Ludwikowo wraz z ustaleniami projektu Studium dla 
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nieruchomości, której dotyczy uwaga i rozstrzygnięciem Wójta w sprawie rozpatrzenia uwagi 
wraz z uzasadnieniem. 

Wójt wyjaśnił i wskazał teren nieruchomości na mapie wywieszonej na ścianie sali 
konferencyjnej w celu zobrazowania i dokładnego przedstawienia sposobu rozpatrzenia 
uwagi. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają pytania do złożonej uwagi. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie Uwagę Nr 6 o jej nieuwzględnienie w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) nie 
uwzględniła Uwagi Nr 6 w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 

W tym momencie radny Jan Sieradzki opuścił salę obrad. 

 

7. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść Uwagi Nr 7 dot. obszaru wsi Stare Draganie, 
wyznaczonego przez: drogę nr 5205W, drogę nr 2908W, granicę  wsi Stare Draganie ze wsią 
Nowe Draganie, PKN ORLEN oraz wsią Nowe Trzepowo wraz z ustaleniami projektu Studium 
dla nieruchomości, której dotyczy uwaga i rozstrzygnięciem Wójta w sprawie rozpatrzenia 
uwagi wraz z uzasadnieniem. 

Wójt wyjaśnił i wskazał teren nieruchomości na mapie wywieszonej na ścianie sali 
konferencyjnej w celu zobrazowania i dokładnego przedstawienia sposobu rozpatrzenia 
uwagi. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają pytania do złożonej uwagi. 

Radny Sławomir Masztakowski wyraził  opinię, że przedmiotowy teren jest położony                         
w bezpośrednim sąsiedztwie z PKN ORLEN i zasadne jest jego przeznaczenie na cele 
zabudowy produkcyjno-usługowej.  

Wójt wyjaśnił, że w tej chwili bardzo dużo terenów przeznaczonych jest na cele produkcyjno-
usługowe. Przeprowadzony bilans terenów wykazał brak uzasadnienia dla  przeznaczenia 
dodatkowych terenów pod taką zabudowę. Studium będzie obowiązywało ok 5 lat.                               
W przypadku postępującego rozwoju funkcji produkcyjno-usługowych na przedmiotowym 
obszarze, możliwe jest w przyszłości dokonanie zmian polityki przestrzennej. 

Wobec braku wniosków i dalszych pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie Uwagę Nr 7 o jej nieuwzględnienie w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 1 radny 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (13 
głosami „za”) nie uwzględniła Uwagi Nr 7 w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
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8. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść Uwagi Nr 8 dot. obszaru wsi Stare Draganie, 
wyznaczonego przez: drogę nr 5205W, drogę 5208W (ustalono, że chodziło o drogę nr 
2908W), granicę wsi Stare Draganie ze wsią Nowe Draganie, z PKN ORLEN oraz ze wsią 
Nowe Trzepowo wraz z ustaleniami projektu Studium dla nieruchomości, której dotyczy uwaga 
i rozstrzygnięciem Wójta w sprawie rozpatrzenia uwagi, rozstrzygnięciem Rady Gminy Stara 
Biała w sprawie rozpatrzenia uwagi oraz uzasadnieniem do sposobu rozpatrzenia uwagi. 

Wójt wyjaśnił i wskazał teren nieruchomości na mapie wywieszonej na ścianie sali 
konferencyjnej w celu zobrazowania i dokładnego przedstawienia sposobu rozpatrzenia 
uwagi. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają pytania do złożonej uwagi. 

Wobec braku wniosków i  pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie Uwagę Nr 8 o jej nieuwzględnienie w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 1 radny 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (13 
głosami „za”) nie uwzględniła Uwagi Nr 8 w zakresie nieuwzględnionym przez Wójta. 
 
 
Ad. 18.  
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stara Biała. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie 
głosu w tej sprawie. 
 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 197/XXII/17 w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stara Biała. (uchwała w załączeniu do 

niniejszego protokółu) 

Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową przerwę. 
Po przerwie wznowił obrady. 
 
Przewodniczący Rady powitał i przedstawił przybyłego w trakcie przerwy Pana Gabriela 

Ferlińskiego – architekta, urbanistę – wykonawcę Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stara Biała, który wygłosił krótki komentarz dot. 

przygotowania ww. Studium. 
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Ad. 19. 
Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali wcześniej Ocenę zasobów pomocy 
społecznej na rok 2016 dla Gminy Stara Biała przygotowaną przez Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej Stara Biała Małgorzatę Klimczewską. 
Następnie poprosił radnych o zadawanie pytań do przedstawionego dokumentu.  
Wobec braku pytań ze strony radnych Przewodniczący Rady stwierdził, że radni  przyjęli  bez 
uwag i wniosków Ocenę zasobów pomocy społecznej na rok 2016 dla Gminy Stara Biała i 
przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
 
Ad. 20.  
W punkcie interpelacje i zapytania radnych głos zabrali: 
Radny Leszek Majczyna: 
 Zapytał, na jakim etapie jest budowa oświetlenia w Ludwikowie. 
 Zapytał o wizję realizacji drogi gminnej od byłej Polandi  w kierunku Wyszyny. 
Radny Sławomir Dąbrowski: 
 Zgłosił problem ze studzienką  na ul. Bielskiej w Nowych Proboszczewicach.  
 Poprosił o informacje na temat sieci gazowej w Nowych Proboszczewicach. 
Radny Krzysztof Paradowski: 
 Zapytał o planowaną ilość wiatraków stawianych w Kobiernikach. 
Radna Marianna Stawicka: 
 Zgłosiła konieczną interwencję w sprawie usunięcia barszczu Sosnowskiego z terenu 

należącego do Starostwa Powiatowego, z powodu rozsiewania się rośliny na pobliskie 
działki. 

 
Odpowiedzi Wójta: 
Na pytania radnego Leszka Majczyny: 
 Oświetlenie zostało zaprojektowane. Po zakończeniu procedury związanej                                     

z projektowaniem oświetlenia na skrzyżowaniu Wyszyna – Mańkowo, zostanie ogłoszony 
przetarg. 

 Został wykonany fragment drogi przy zabudowach mieszkaniowych. Natomiast dalszy 
fragment to łącznik do drogi powiatowej, gdzie już nikt nie mieszka. Jest to temat pod 
dyskusję do budżetu na przyszły rok. 

Na prośby radnego Sławomira Dąbrowskiego: 
 Zostało to już sprawdzone. Deszczówka zostanie przełożona, ponieważ do kanału dostały 

się korzenie topoli. Działania zostaną podjęte w okresie letnim, kiedy poziom wody 
gruntowej się obniży. 

 Została uzyskana zgoda od spółki Elewarr na przejście gazociągu przez rów odwadniający. 
Nie ma w tej chwili przeszkód aby gazownia wystąpiła do Starosty o pozwolenie na 
budowę. 

Na pytanie radnego Krzysztofa Paradowskiego: 
 Złożony wniosek jest o jeden wiatrak. Na obecną chwilę nie ma informacji czy będzie 

więcej. Wiatrak o konstrukcji pionowej nie powinien stwarzać zagrożeń i utrudnień. 
Na pytanie radnej Marianny Stawickiej: 
 Ilość, w jakiej barszcz Sosnowskiego występuje na terenie gminy Stara Biała nie jest plagą, 

aby organizować akcje zwalczania. Natomiast za likwidację barszczu Sosnowskiego 
odpowiada właściciel działki, który powinien systematycznie usuwać roślinę, nie 
dopuszczając do jej zakwitnięcia. 

 
 
Ad. 21. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
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Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 
 Zapytała o możliwość skierowania lampy na jednym ze słupów w Ogorzelicach  w innym 

kierunku, ponieważ mieszkańcy zgłaszają, że lampy świecą prosto w okna. 
Sołtys Dziarnowa Andrzej Szpiek: 
 Zaprosił wszystkich obecnych na otwarcie przeprawy mostowej na rzece Wierzbicy                      

w miejscowości Dziarnowo. 
 Stwierdził, że droga gruntowa w Dziarnowie była wyrównana profesjonalnie i że operator 

równiarki był fachowy. 
Sołtys Bronowa-Zalesia Bogdan Jachimowicz: 
 Zapytał kiedy nastąpi remont drogi wewnętrznej gruntowej w Bronowie-Zalesiu po budowie 

energetycznej linii napowietrzno – kablowej 400kV. 
 Zapytał czy został uwzględniony jego wniosek dotyczący tablic informacyjnych. 
 Skomentował wcześniej poruszoną sprawę barszczu Sosnowskiego, że rośnie na terenie 

powiatu. 
 Wyraził swoje odczucia w sprawie - poruszanej na XX Sesji Rady Gminy - współpracy 

radnych z sołtysami. Oznajmił, że wyczuwa się, że sołtys jest niepotrzebny na sesji                          
i sytuacja pogarsza się wraz z kolejnymi kadencjami. 

Mieszkaniec wsi Włoczewo: 
 Poprosił o budowę  drogi Kamionki - Włoczewo.  
Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski: 
 Zapytał o plany dotyczące drogi wewnętrznej brukowej w Wyszynie. 
Radny Stanisław Antoszkiewicz: 
 Zapytał o plany dotyczące ul. Polnej w Starych Proboszczewicach. 
 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na pytanie sołtys Ogorzelic Janiny Antoszkiewicz: 
 Zostanie to sprawdzone. Lampy zostaną przekręcone , jeżeli będzie to możliwe. Jednak  

w przypadku kiedy lampa nie będzie służyła oświetleniu drogi zostanie zdjęta. 
Na pytania sołtysa Bronowa-Zalesia Bogdana Jachimowicza : 
 Ustalono, że remont dróg zostanie wykonany do 15 czerwca. Drogi będą wyrównane                     

i przywrócone do stanu poprzedniego.  
 Tablice informacyjne dla Bronowa-Zalesia  zostaną zamówione. 
Na pytanie mieszkańca Włoczewa : 
 W przypadku bodowy drogi Kamionki – Włoczewo, problem polega na tym, że droga jest 

stosunkowo długa - prawie 3 km. - do ilości nieruchomości znajdujących się przy niej. 
Podczas posiedzenia komisji budżetowej w kwietniu, rozważana była możliwość skrócenia 
tej drogi, co wiąże się z wykupieniem gruntu, co spowodowałoby budowę tej drogi na 
krótszym odcinku. Jednak długość drogi  nadal  będzie powyżej 2 km.  

Na pytanie sołtysa Wyszyny Stanisława Wiśniewskiego : 
 Droga zostanie naprawiona w ramach bieżącego utrzymania. 
Na pytania radnego Stanisława Antoszkiewicza: 
 Drogi, które są zaplanowane w budżecie Gminy są wykonywane, a pozostałe utrzymywane 

są na bieżąco w należytym stanie. Tak też jest w przypadku ul. Polnej. 
 
Wójt odniósł się do komentarza sołtysa Bronowa-Zalesia Bogdana Jachimowicza. Oznajmił, 
że często jest tak, że relacje między sołtysami a radnymi są słabe lub nie ma żadnych. 
Przyczynia się to do tego, że jest słaby przepływ informacji.  
Wójt nie zgodził się z uwagą, że sołtys jest w obecnej kadencji gorzej traktowany niż                              
w poprzednich. Wyjaśnił, że każda  Rada Gminy miała i ma szacunek do pracy sołtysa, która 
niekiedy jest cięższa od pracy radnego, ponieważ zwykle mieszkańcy zgłaszają swoje 
zażalenia i potrzeby właśnie sołtysowi.  
Przewodniczący Rady poprosił Prezesa Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna Stara Biała 
o przygotowanie informacji z taryfami za dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków dla 
wszystkich radnych w celu przedstawienia mieszkańcom. 
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Ad. 22. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady  XXII 
Sesji Rady Gminy Stara Biała.            
 
 
                                                                    
                                                                                   Przewodniczący Rady 
 
 
                                                                                    /-/Wojciech Żółtowski 
Protokołowała 
Małgorzata Bornińska 


